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Styrelsemöte för Karlstads Ridklubb 2023-11-19 

Tid: Kl. 18.00 
Plats: Karlstads Ridklubb, teorisalen 
 
Närvarande:     
Inger Edfors  ordförande 
Karin Wadman Adeen             sekreterare 
Ami Cooper  vice ordförande 
Jaymie Grahn  kassör 
Charlotte Carlsson ledamot 
Joakim de Jong                         ledamot  
Helena Svensson                      suppleant 
Erica Hinders                             ledamot 
Matilda Rosengren u-sek, ledamot 
Malin Stensson                   verksamhetschef, adjungerad  

Terese Svensson valberedningen, adjungerad, p 1 - 4 
Emilia Nordberg valberedningen, adjungerad, p 1 - 4 

Ej närvarande 
Jana Ehn   ledamot  
Therese Aitman suppleant 
Tova Johnsson                 u-sek, suppleant 

 

§1 Mötets öppnande 
Inger Edfors förklarade mötet öppnat.  
 
§2 Val av justerare 
Jaymie Grahn utsågs att justera protokollet. 
 
§3 Godkännande av dagordning                                                                                                   
Dagordningen godkändes.  

§4 Information valberedningen  
Terese Svensson och Emilia Nordberg från valberedningen gav följande information till styrelsen. Vid 
årsmötet fanns en vakans i valberedningen, vilken årsmötet gav styrelsen i uppdrag att tillsätta efter 
förslag från valberedningen. Lisa Marie Sallas, sammankallande i valberedningen, har avsagt sig 
uppdraget p.g.a. utlandsvistelse.  

Valberedningen föreslår att Karin Erlandsson och Sandra Öster utses till nya ledamöter i 
valberedningen, och att Emilia Nordberg tar över uppgiften som sammankallande efter Lisa Marie. 
Styrelsen beslutar 

- att utse Karin Erlandsson och Sandra Öster till ledamöter och Emilia Nordberg som 
sammankallande i valberedningen. Punkten förklarades omedelbart justerad. 

 
§5 Föregående protokoll 
Styrelsemöte 2023-10-15 samt beslut per capsulam 2013-10-18 
Dokumenten lades till handlingarna. 
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§6 Ekonomi 
- Resultat- och balansrapport 
Ordföranden redovisade balans- och resultatrapporterna tom. oktober 2023. Kostnaderna har ökat 
under större delen av 2023 och intäkterna täcker inte kostnadsökningen, men genom kommunens 
extra stöd visar rapporterna ett positivt resultat.  

Resultat- och balansrapporten lades till handlingarna.  

Kultur- och fritidsnämndens AU beslutade 2023-11-06 om ett extra stöd på 635 000 kr för att hjälpa 
föreningen i det akuta ekonomiska läget. Medlen tas från den sk ”ridsportmiljonen”, 135 000 kr från 
2023 års och 500 000 kr i förskott från 2024. Detta innebär att i dagsläget kan inga ytterligare åtgärder 
på anläggningen startas än redan påbörjad fasadrenovering. KRK ska senast 2024-02-15 redovisa hur 
stödet använts, samt ta fram en handlingsplan som framöver säkerställer en ekonomi i balans. 

För att kunna få en ekonomi i balans behöver intäkterna öka, dvs avgifterna höjas.  
Styrelsen beslutar med omedelbar justering 

- att fr o m 1 januari 2024 höja avgifterna för ridskolan och drop-in enligt bilaga (10 - 15 kr). 
.  
§7 Omcertifiering Trygg Förening  
Styrelsen godkände arbetsgruppens redovisning inklusive förslag till handlingsplan och beslöt att 
materialet kan skickas in till kommunen efter några redaktionella justeringar. 
 
§8 Rapport från verksamhetsområden 
- Ridskolan 
Hästar: Rosa är tillbaka i verksamheten och Liguster, Ritmik, Ilsa och Tango på väg. Peppi, Tulip, Cider 
och Cascaya är halta, vilket innebär att belastningen är hög på övriga hästar och ponnyer. 
Ryttarutvecklingsprojektet har startat med 12 deltagare. 
Flera jullovsaktiviteter genomförs, vilka har publicerats på hemsidan. 
Hannäs ridcenter Kil har visat intresse för samarbete med KRK. 
Tre personer har anmält intresse att delta i nästa års ridledarutbildning. Ansökan ska göras under 
våren. 

- Usek 
Spökkväll med övernattning genomfördes 28 oktober. Nu pågår förberedelserna inför årets 
luciashow 9 december. Paulina Bergström, Nelly Runemark och Hanna Andersson är färdigutbildade 
ungdomsledare.  

- Anläggning 
Arbetet med hagarna är i huvudsak klart, stängslingen ska ses över. Arbetet med fasadrenoveringen 
pågår. Resterande kommunbidrag till fasadrenoveringen, 465 000 kronor, betalas ut i december.  

- Privatuppstallade 
Verksamhetschefen och ordföranden hade möte med privatuppstallade den 13 november. En box är 
ledig på privathästsidan och ytterligare tre boxar blir lediga efter nyår. Verksamhetschefen kontaktar 
de som anmält intresse att hyra boxplats. 

- Sponsorer 
Flera sponsorer bidrog till förtäringen vid funktionärsfesten 4 november.  

-Tävling 
Malin håller på och sammanställer intäkter och utgifter för respektive tävling som arrangerats under 
året. Tävlingskommittén hade möte 6 november, och ska gå igenom hindermaterialet inför 2024.  

- Cafeterian 
Cafeterian sålde för drygt 3000 kr under clinicen den 14 november. 
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§7 Övriga frågor 
- Uppdatering hemsidan, styrelsen 
Ordföranden påminde om att styrelseledamöterna ska uppdatera sina uppgifter på hemsidan.  
- Karlstadsalliansens höstmöte 2023-11-29  
Ami Cooper utsågs att delta i mötet. 
- Ärendelista 
Ärendelistan hade skickats ut innan mötet. Dokumentet lades till handlingarna. 
 
§8 Datum för kommande möte 
Datum för kommande sammanträde är den 17/12 kl. 18.00. 
  
§9 Mötets avslutande 
Inger Edfors förklarade mötet avslutat. 

                                                                                                                                                                  

 
Vid protokollet 
 
 
 
 
 
Karin Wadman Adeen 
Sekreterare  
 
 
 
 
 
Inger Edfors                                                                                      Jaymie Grahn   
Ordförande                                                                                       Justerare 


